

Introduction of Facilitator 導師簡介

Dr. Abril Choy JSD

Partner, Ricci Rosamonde International Consultancy

Dr. Choy has over 20 years' of solid experiences in building project management, corporate development, financial services, corporate governance, and tertiary education sectors. She is a specialist and professional adviser in legal regulation, strategic planning and finance. Dr. Choy has served various Hong Kong's Government Board and Committees. Presently, Dr. Choy has been appointed as a Council Member, Human Reproductive Technology since then.

Dr. Choy received her academic education from Hong Kong, Australia, and China. She was awarded Doctor of Juridical Science (JSD) from the City University of Hong Kong with good honor. Dr. Choy obtained her master degrees in the area of PRC Law from Renmin University of China, global business from the Chinese University of Hong Kong, international relations from Macquarie University, Australia and her bachelor degree of business administration from Hong Kong Polytechnic University.

Dr. Choy has served as a Lecturer of the Chinese University of Hong Kong and University of Hong Kong as well. She has been a Subject Matter Expert in legal and finance since then. She is the Members of Training Committee and Kindred Relations Committee of the Hong Kong Institute of Directors (HKIoD)

Dr. Choy has been appointed as an Honorary Legal Adviser of the Hong Kong Logistics Association. She is the member of different professional institutes including CI Arb, FSBP, HKIoD, HKIRA, HKSI, HKIoB, and HKLA.

蔡鳳萍 法學博士

Ricci Rosamonde International Consultancy 合夥人

蔡博士在工程項目管理、企業發展、金融服務、企業管治及專上教育培訓方面擁有超過 20 年工作經驗。專長於法律規章、策略計劃、財務及資產管理。蔡博士被委擔任香港政府多項管理局及委員會的崗位，審閱、評議及審裁不同個案。蔡博士現任人類生殖科技管理局管理局成員。

蔡博士在香港、澳洲及中國接受教育，她榮獲香港城市大學頒發法學博士學位。蔡博士學有專長，獲三地大學頒發碩士學位：中國法律(中國人民大學)、環球商業(香港中文大學)、國際關係(澳洲麥理覺大學)，並獲頒發商業學榮譽學士(香港理工大學)。

蔡博士任教於香港中文大學和香港大學，並成為法律與金融之課題專家，她曾出版金融及教育著作。蔡博士是香港董事學會培訓委員會及友好組織關係委員會會員，並兼任導師，主講各項董事培訓課程、香港政府機關、英國劍橋大學、非政府組織。

蔡博士獲委任為香港物流協會榮譽法律顧問。她是英國特許仲裁學會、英國企業家學會、香港董事學會、香港投資者關係、香港証券及投資學會、香港銀行學會及香港物流協會會員。